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Preşedintele Klaus Iohannis a declarat, miercuri, că aşteaptă o serie de documente
pentru o decizie în cazul procurorului-şef al DNA, subliniind că "suntem tot mai departe
de revocare".

"O decizie astăzi, nu. Trebuie să aştept diferitele documente, cum ar fi motivarea de la CSM,
dar, în condiţiile date, este clar că suntem departe de o revocare. Tot mai departe", a afirmat
şeful statului, înainte de şedinţa de bilanţ al DNA pe anul 2017.

Secţia pentru procurori a CSM a dat aviz negativ, marţi, propunerii ministrului Justiţiei, Tudorel
Toader, de revocare din funcţie a procurorului-şef al DNA, Laura Codruţa Kovesi. AGERPRES
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